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INTERPELACJA 
 

Dotyczy:  budowy ulicy Zdrojowej w ramach Planu Budowy Ulic Lokalnych 
 
Rada Osiedla Warszawskie – Pomet – Maltańskie  otrzymała około 160 000 zł na budowę ulic 
lokalnych. 
 
Kwota ta nie została prawidłowo naliczona gdyż na Osiedlu Warszawskim większość ulic 
zrobiona jest prowizorycznie w latach 70 tych. Wylewano bez odwodnienia i jakiegokolwiek 
umocnienia asfalt na szlakę. Zakładano trwałość na 10 lat. Mija prawie 50 lat i asfalt na 
ulicach sypie się. Rada Osiedla ze swoich funduszy nie ma szans na polepszenie stanu tych 
ulic. 
 
 
Rada Osiedla postanowiła z przekazanych środków i swoich funduszy zrobić ulicę Zdrojową, 
której koszt szacowano na 300 000 zł. Jak się dowiedzieliśmy dokumentacja na nią była 
zrobiona. Okazało się, że trzeba było zrobić dokumentację nową, koszt wzrósł do 600 000 zł, 
których to pieniędzy Rada Osiedla nie uzbiera. Do tej pory przekazano z Osiedla do ZDM 
fundusze – niewystarczające – na budowę tej ulicy i utopiono pieniądze w kolejny projekt tej 
ulicy. Co stanie się z tymi pieniędzmi? Z tymi co zostały z ok 160 000 zł i tymi, które 
przekazano do ZDM? 
 
 
Ile Osiedli zagospodarowało pieniądze z funduszu budowy dróg lokalnych? Ile pieniędzy nie 
wydano i nie zostanie wydanych. Gdzie i jakie ulice udało się zrobić?  
 


